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Problémy dělalo připojení pověřených obcí k
centrálním registrům
Poslední drobnosti se v souvislosti
s reformou státní správy dolaďují také v sídlech 15 pověřených
obcí v kraji Vysočina. Úředníky, kteří do pověřených obcí přešli
ze zrušených okresních úřadů, se podařilo umístit. Drobné potíže
působilo připojení počítačů na centrální registry ministerstva
vnitra. "Ještě během dopoledne jsme se ale připojili," řekla dnes
ČTK tajemnice městského úřadu v Náměšti nad Oslavou na Třebíčsku
Jana Zigmundová.
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Centrální registry byly nedostupné také pro městský úřad v
Bystřici nad Pernštejnem na Žďársku. Na stěhování a zařizování se
pracovalo i o svátcích. Podle starosty Josefa Novotného
(nezávislý) by mělo v první úřední den v pondělí 6. ledna vše
fungovat stoprocentně.
V Moravských Budějovicích na Třebíčsku se úředníci po krátkém
a slavnostním novoročním přivítání a vzájemném seznámení věnovali
úpravě svých pracovišť. Podle starosty Jana Nekuly (ODS) budou
městští úředníci zatím pracovat také v bývalé administrativní
budově Královopolských strojíren, kterou město koupilo.
V Telči na Jihlavsku je podle tajemníka Oldřicha Zadražila
všechno hotovo a jen skutečnost, že není úřední den, brání tomu,
aby připravenost úředníků ocenili i občané. "Pouze jsme dnes
dovezli poslední židle z okresního úřadu," dodal Zadražil.
Stěhování a zabydlení 130 úředníků z okresního úřadu skončilo
v Jihlavě. Drobné potíže jsou podle tajemníka Jiřího Doležala s
propojením počítačových sítí mezi pěti objekty, ve kterých
magistrát sídlí. Doležal už dříve uvedl, že celkový počet 340
magistrátních úředníků je příliš vysoký a bude třeba jej snížit.
"Během jednoho až dvou měsíců se vše usadí a začneme to řešit.
Jsem přesvědčen, že jsou rezervy," řekl Doležal.

© EPRAVO.CZ – Sbírka zákonů, judikatura, právo | www.epravo.cz

http://www.epravo.cz

